
 
SESIÓ  ORDINARIA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE MARÍTIM  DEL  GRAU
CELEBRADA EL  VINT-I-SET DE 2015

         En el saló de sesions de la Tenencia de Alcaldía del Grau de Castelló, a les dinou
treinta hores, de la vesprada del día vint-i-set de gener de 2015 y sota la presidencia
d'EN GONZALO ROMERO CASAÑA, se reuneixen lels/les  sinyor@s:  

EN JOAN MORALES IBAÑEZ VECINO PSOE
NA ALICIA BRANCAL MAS REPRESENTANTE BLOC
EN ANTONIO PALOMARES UTRERA AAVV MARJALERIA
EN CLEMENTE MIRO PONS AA.VV. EL PINAR
NA Mª ELISA GONZALEZ SANCHO REPRESENTANTE ALCALDIA

,  amb objecte de constituir  la  Junta del  Districte Marítim del  Grau,  actuant com  a
secretari,  el  funcionari,  Juan Jose  Pallarés  García,  per  delegació   expressa  del  Sr.
Secretari.

Varen excusar la seua no asistencia:

NA MARTA GALLEN, NA RAQUEL ROQUE BELLOVI i EN JORGE BEGUES LIROLA.

1.- APROBACIO ACTA SESIO ANTERIOR

Declarada oberta la sesió per el Sr. President, es fa una llegida de l'acta de la
sesió anterior, de data 25/11/2014. No presentantse ninguna objecció, els/les asistents
la declaren aprobada.

3.- PREGS I PREGUNTES.

El Sr. Morales va felicitar al Exm. Ajuntament per reparar la paperera trencada
del  Parc de la Panderola y la trapa del  carrer  Tripulants  de la Paca  amb C/Pintor
Porcar.

Aixi  mateix va sol.licitar   que  es llimpiasen  els contenedores  i  que alguns  es
sustitueixen

També va voler saber perque les llums del carrer Gomera varen estar apagades
durant alguns dies.

Vare presentar   fotos de varios  puestos on  es necessaria la recollida de restes
vegetals, a saber: Avda los Pinos, Camí Donacio amb  Camí Ullal de la Comare i Parc
del Pinar. 

Igualment,  vare  presentar fotos  de varios  puestos que convendrie llimpiar,  a
saber: La Sequia Safra, el antic varadero i un verteder il.legal situat a Vora Riu.

A mes a mes, es va queixar de que hi han molts excrements a la Plaça Font de
la  Barrassota  i  de  que  lels restes  de  la  foguerà de  Sant  Antoni  en  el  Grup  Mar
Mediterraneo van tardar varios dies en llimpiarlos.



La Sra. Brancal va comentar que s'havien aprobat els Presupostos Participatius, i
que en pocs dies s'iniciaríen els tramits per a que s'ejecutasen.

Així  mateix,  va  solicitar un  informe  sobre  el  cumpliment  de  l'Ordenanza  de
Mercats.

        Y no havent mes assumptes a tratar  s'alça la sesió,  a les vint i  trenta hores del
día de la data, extenent-se la present acta que firma amb mi, el secretari. 


